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                                          P r ot o k ó ł  Nr XXXII/2009

z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 25 września 2009r. w sali Urzędu Gminy w Kotlinie
w godz. od 900do 1130.

     I. Otwarcie.
           Otwarcia XXXII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Czesław
Moch witając: Wójta Gminy Walentego Kwaśniewskiego, Sekretarza Gminy Genowefę
Dekert, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnego Rady Powiatu Sławomira
Wąsiewskiego, kierownika Rewiru Dzielnicowych w Jarocinie Mariusza Krawczyka,
sołtysów i redaktorów Gazety Jarocińskiej.
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził wymagane kworum,
bowiem w sesji uczestniczyło 15 radnych.
Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki do protokołu.
Nieobecny był sołtys Janusz Sierański.

      II.  Przedstawienie porządku obrad.
           Przed przedstawieniem porządku obrad Wójt Gminy zgłosił wniosek o zdjęcie z
porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas
oznaczony 10 lat umów dzierżawy  wymienionego w pkt 7 " Rozpatrzenie projektów
uchwał".
Za wnioskiem Wójta głosowało 15 radnych.
Przewodniczący Rady wnioskował o wprowadzenie  do porządku obrad po punkcie 7
punktu " Podjęcie stanowiska w sprawie zamiaru połączenia Gminy Kotlin z Gminą
Jarocin", który otrzymałby pkt 8, a kolejne numery porządku obrad otrzymałyby kolejne
numery od 9 do 11.
Za uzupełnieniem porządku obrad o punkt wnioskowany przez Przewodniczącego
głosowało 15 radnych.
Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od XXXI

sesji.
6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXI sesji oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

- statutu sołectwa: Kotlin, Kurcew, Magnuszewice, Orpiszewek, Parzew, Racendów,
Sławoszew, Twardów, Wilcza, Wola Książęca, Wysogotówek, Wyszki,

- uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jarocin,
- powierzenia Gminie Jarocin zadania publicznego polegającego na prowadzeniu

Oddziału Integracyjnego w Przedszkolu dla uczniów z terenu Gminy Kotlin,
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości Wilcza,
- wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości,
- zmiany budżetu Gminy na 2009 rok.

8. Podjęcie stanowiska w sprawie zamiaru połączenia Gminy Kotlin z Gminą Jarocin.
9. Wolne głosy i wnioski.
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10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
sesji.

11. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęty został 15 głosami "za".

    ad.3 Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy.
           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Szymendera przedstawił pozytywną
opinię o protokole z XXXI sesji Rady, wnosząc o jego przyjęcie.
Protokół przyjęty został 15 głosami "za".

 ad.4 Interpelacje i zapytania radnych.
                  Interpelacje zgłosili:
Radny Józef Szymendera wnioskował o przełożenie trylinki na ul. Śniadeckich i ul.
Chopina - ulic najwcześniej wybudowanych i wprowadzenie tego  zadania do budżetu roku
2010.
Radny Jerzy Szymczak wnioskował o:

- utwardzenie nawierzchni ul. Słonecznej, niekoniecznie asfaltem, może być kostką
brukową i wprowadzenie tego zadania do budżetu roku 2010,

- naprawę nawierzchni ul. Skłodowskiej,
- ścięcie akacji przy ul. Kochanowskiego i jesionów  przy ul. Powstańców Wlkp. -

pustych w środku,
- wprawienie szyby w wiacie autobusowej przy drodze Kotlin - Fabianów, przy

skrzyżowaniu z ul. Buchalińską,
- zamontowanie lampy przy ul. Sławoszewskiej.

Radny  Stefan Taczała wnioskował o zakup jeszcze w bieżącym roku dwóch
samochodów osobowych dla OSP.

ad.5 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od
XXXI sesji Rady.
             Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył
w uroczystościach w Jarocinie z okazji 70 rocznicy wybuchu II wojny światowej.
Przewodniczący informował, że zgodnie z sugestią , czy postanowieniem Rady Gminy i
sołtysów  wyrażonej na spotkaniu w temacie łączenia Gminy Kotlin z Gminą Jarocin
spotkał się wraz z Wójtem Gminy z władzami Pleszewa tj. z Przewodniczącym Rady
Powiatu i  Starostą Pleszewskim. Gmina Kotlin, mówił Przewodniczący ma pełne poparcie
jeżeli zdecydujemy o przejściu jako samodzielna jednostka  do Powiatu Pleszewskiego.
Przewodniczący uczestniczył w spotkaniu w tut. Urzędzie ze Starostą Jarocińskim i
Przewodniczącym Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zamiaru wspólnej budowy drogi
Kotlin - Sławoszew. Na spotkaniu tym poruszony został również temat zamiaru łączenia
gmin i stąd to spotkanie po sesji w dniu dzisiejszymradnych i sołtysów ze Starostą
Jarocińskim, o które prosił Starosta.
Poza tym Przewodniczący uczestniczył w posiedzeniu Komisji Regulaminowo -
Statutowej Rady, posiedzeniach obu  stałych komisji Rady oraz brał udział w
przygotowaniu materiałów sesyjnych.
Następnie Przewodniczący odczytał list intencyjny otrzymany w dniu dzisiejszym od
Starosty Pleszewskiego, a skierowany do Wójta Gminy Kotlin i Przewodniczącego Rady
Gminy Kotlin w którym  Starosta podkreśla, że z infrastruktury tworzącej wspólnotę
Powiatu Pleszewskiego korzystają mieszkańcy wielu gmin, w tym młodzież ucząca się w
szkołach w Pleszewie  i w Marszewie. Wielu mieszkańców leczy się w szpitalu w
Pleszewie.
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Współpraca i szczere kontakty międzyludzkie wewnątrz Powiatu są faktem i dają
podstawę do jej rozwijania w przyszłości z gminami sąsiadującymi.
Dalej w liście tym Starosta zapewnia, że Powiat Pleszewski jest otwarty na współpracę z
gminami na zasadach partnerstwa, przy poszanowaniu podmiotowości i samostanowienia
każdego samorządu dla realizacji wspólnie przyjętych celów.
Starosta przypomniał w liście o tym, iż Gmina Dobrzyca i Gmina Kotlin, przy poparciu
Powiatu Pleszewskiego wstępują w realizację projektu budowy zbiornika na Lutyni.
Inwestycja ta we współpracy z Samorządem Województwa Wielkopolskiego zostanie
zrealizowana.
Starosta w nawiązaniu do spotkania w dniu 21 września br. potwierdził wolę partnerskiej
współpracy, wymiany doświadczeń pomiędzy Gminą Kotlin i Powiatem Pleszewskim dla
korzyści mieszkańców obu samorządów.
List został podpisany przez Starostę Pleszewskiego Michała Karalusa i Przewodniczącego
Rady Powiatu Mirosława Kuberkę.
Informacja złożona przez Przewodniczącego Rady przyjęta została bez uwag.

ad.6 Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie od XXXII sesji oraz z wykonania
uchwał Rady.
                Sprawozdanie z realizacji  uchwał i o wydanych zarządzeniach przedstawione
przez Wójta stanowi załącznik do protokołu.
Informując o  działalności w okresie międzysesyjnym Wójt poinformował, że pominie w
tym sprawozdaniu sprawę nierozważnego posunięcia sąsiada z zachodu- ( Burmistrza
Jarocina).
Wójt poinformował o odbytych zebraniach wiejskich w których uczestniczył, a których
tematem był fundusz sołecki oraz przeprowadzenie konsultacji dotyczących projektu
statutów sołectw. Pomysły na co wydatkować środki funduszu są szerokie: od placu
zabaw, po  świetlice, oświetlenie uliczne,  do budowy drogi.
W okresie międzysesyjnym odbyły się dwa przetargi: na budowę sieci kanalizacyjnej i
sieci wodociągowej przy ul. Szyszki, który to przetarg wygrała firma ZIEMBUD z
Ostrowa Kościelnego za kwotę 154.364,88 zł oraz przetarg na budowę ul. Krasickiego,
który wygrała firma  Przedsiębiorstwo Robót Drogowych DROGBUD z Ostrowa Wlkp. za
kwotę 249.733,87 zł.
Dalej Wójt informował, że odbyło się spotkanie robocze w Urzędzie Gminy w sprawie
opracowania studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy
z wykonawcą  studium z Olsztyna.
Obecnie trwają prace nad opracowaniem wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska o dofinansowanie środków na zakup samochodu specjalistycznego  dla OSP
Kotlin. Wartość samochodu określa się na 220 tys. zł.
Gotowy jest również wniosek do Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu o dofinansowanie
budowy drogi Twardów - Racendów. Jest to dofinansowanie z Narodowego Programu
Przebudowy Dróg Lokalnych.
Poza tym w okresie tym Wójt spotkał się z dyrektorami szkół.
Złożono wiązanki kwiatów pod pomnikami pamięci z okazji 70 rocznicy wybuchu II
wojny światowej.
Przewodniczący Rady prosił Wójta o wyjaśnienie sprawy współfinansowania zakupu
wideo endoskopu dla Szpitala  Powiatowego w Jarocinie.

          Wójt poinformował, że Starostwo Powiatowe w Jarocinie wystąpiło do gmin o
dofinansowanie zakupu wideo endoskopu i podjęcie w tej sprawie uchwały do końca
września br. Koszt zakupu tego sprzętu to 240 tys. zł.

          Udział gmin przedstawia się następująco:
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- Jarocin        -   88.000,- zł  tj. 33,67%,
- Jaraczewo   -   32.600,-zł  tj. 13,58%,
- Kotlin         -   28.200,-zł  tj. 11,75%,
- Żerków       -   39.100,-zł  tj.  16,29%,
- Powiat Jarociński  - 52.100,-zł tj. 21,71%.
R a z e m: 240.000,- zł.

Z wyliczenia jakiego dokonał Wójt wg liczby ludności udział gmin w kosztach  zakupu
powinien wynosić:

- Jarocin       - 121.152,-zł tj. 63,01%,
- Jaraczewo  -   22.464,-zł tj. 11,7%,
- Kotlin        -   19.584,-zł tj. 10,2%,
- Żerków      -   28.800,-zł tj. 15%,
- Powiat Jarociński - 48.000,-zł tj. 20%.

Wójt poinformował, że Starostwo wyliczyło dla gmin poza Jarocinem 4,-zł od mieszkańca,
natomiast dla Gminy Jarocin jest to kwota znacznie niższa.
Wg wyliczeń Wójta na jednego mieszkańca łącznie z Gminą Jarocin  przypada 2,75 zł.
W związku z tym, iż Powiat wyliczył udział gmin w zróżnicowanych stawkach nie
przygotowano projektu uchwały w tej sprawie na dzisiejszą sesję. O prawidłowe naliczenie
udziału gmin w kosztach zakupu sprzętu Wójt zobowiązał się wystąpić do Starosty
Jarocińskiego. Projekt uchwały  będzie przygotowany na sesję październikową.
Do sprawozdania Wójta nie wniesiono uwag.

 ad.7 Rozpatrzenie projektów uchwał.
          O przedstawienie opinii  o projektach uchwał Przewodniczący Rady porosił
przewodniczących komisji Rady.
Zarówno Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej - Stefan Taczała, jak i  Przewodniczący Komisji
Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów - Zdzisław Wodniczak przedstawili pozytywną
opinię co do projektów uchwał.
Przewodnicząca Komisji Regulaminowo-Statutowej Zofia Antczak poinformowała, iż
Komisja zaproponowała zmianę projektów statutów wszystkich sołectw o zapis o drugim
terminie zebrań wiejskich. Wobec tego w  § 25 w ust. 2 po zdaniu pierwszym proponuje
się dopisać: "O ile w wyznaczonym terminie nie uzyskano obecności wymaganej liczby
mieszkańców, przewodniczący zebrania niezwłocznie wyznacza drugi termin w tym
samym dniu pół godziny później. W drugim terminie zebranie wiejskie obraduje  i
podejmuje uchwały bez względu na liczbę obecnych na zebraniu".
Obecność na zebraniu na którym dokonuje się wyboru sołtysa  i rady sołeckiej  pozostaje
bez zmian tj. 1/10 uprawnionych w Kotlinie i 1/5 uprawnionych w pozostałych
sołectwach.
Natomiast obecność wymagana na zebraniach w pozostałych sprawach to: 2% w Kotlinie,
7% w Racendowie , 10% w Orpiszewku i 5% w pozostałych wsiach.  Jest to zgodne z
opiniami zgłaszanymi na zebraniach wiejskich.
Komisja Regulaminowo-Statutowa pozytywnie zaopiniowała projekty statutów,
zaopiniowane co do zgodności z prawem przez radcę prawnego i wnosi o ich uchwalenie.
Przewodniczący zapytał następnie sołtysów  czy mają zapytania co do projektów statutów.
Sołtys Marian Żurek wnosił, aby o drugim terminie zebrań informować już w kurendach.
Przewodniczący Rady odczytał kolejno projekty uchwał poddając je pod głosowanie:
1) w sprawie statutu sołectwa Kotlin.

Uchwała Nr XXXII/144/2009 podjęta została 15 głosami "za".
2) w sprawie statutu sołectwa Kurcew.
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Uchwała Nr XXXII/145/2009 podjęta została 15 głosami "za".
3) w sprawie statutu sołectwa Magnuszewice.

Uchwała Nr XXXII/146/2009 podjęta została 15 głosami "za".
4) w sprawie statutu sołectwa Orpiszewek.

Uchwała Nr XXXII/147/2009 podjęta została 15 głosami "za".
5) w sprawie statutu sołectwa Parzew.

Uchwała Nr XXXII/148/2009 podjęta została 15 głosami "za".
6) w sprawie statutu sołectwa Racendów.

Uchwała Nr XXXII/149/2009 podjęta została 15 głosami "za".
7) w sprawie statutu sołectwa Sławoszew.

Uchwała Nr XXXII/150/2009 podjęta została 15 głosami "za".
8) w sprawie statutu sołectwa Twardów.

Uchwała nr XXXII/151/2009 podjęta została 15 głosami "za".
9) w sprawie statutu sołectwa Wilcza.

Uchwała nr XXXII/152/2009 podjęta została 15 głosami "za".
10) w sprawie statutu sołectwa Wola Książęca.

Uchwała Nr XXXII/153/2009 podjęta została 15 głosami "za".
11) w sprawie statutu sołectwa Wysogotówek.

Uchwała Nr XXXII/154/2009 podjęta została 15 głosami "za".
12) w sprawie statutu sołectwa Wyszki.

Uchwała Nr XXXII/155/2009 podjęta została 15 głosami "za".
13) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie

Jarocin.
Uchwała Nr XXXII/156/2009 podjęta została 15 głosami "za".

14) w sprawie powierzenia Gminie Jarocin zadania publicznego polegającego na
prowadzeniu oddziału Integracyjnego w Przedszkolu dla uczniów z terenu Gminy
Kotlin.
Uchwała Nr XXXII/157/2009 podjęta została 15 głosami "za".

15) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla terenów położonych w miejscowości Wilcza.
Uchwała Nr XXXII/158/2009 podjęta została 15 głosami "za".

16) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
Uchwała Nr XXXII/159/2009 podjęta została 15 głosami "za".

17) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2009 rok.
Uchwała Nr XXXII/160/2009 podjęta została 15 głosami "za".

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu.

 ad.8 Podjęcie stanowiska w sprawie zamiaru połączenia Gminy Kotlin z Gminą Jarocin.
                Stanowisko Nr 4/2009 w sprawie zamiaru połączenia Gminy Kotlin z Gminą
Jarocin podjęte zostało 15 głosami "za".
Rada Gminy w podjętym stanowisku stanowczo sprzeciwia się planom połączenia Gminy
Kotlin  z Gminą Jarocin.
Podjęte stanowisko stanowi załącznik do protokołu.

 ad.9 Wolne głosy i wnioski.
              Wnioski zgłosili:
Radny Maciej Skowron wnioskował o uporządkowanie terenu wokół kontenerów na
odpady przy ul. Spółdzielców i przy ul. Kochanowskiego.
Sołtys Mieczysław Stefaniak wnioskował o uwzględnienie w budżecie Gminy na 2010
rok budowy drogi w Wyszkach.
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Sołtys Marian Żurek wnioskował o:
- odnowienie parku samochodowego OSP, w dwóch jednostkach co roku,
- poszerzenie koryta rzeki  Lutynia, o co najmniej 2 metry,
- ścięcie chwastów w Twardowie przy ośmiorakach -  posesja nr 3,
- uporządkowanie stawu w Twardowie , który jest zarośnięty trzciną i nie

uporządkowane są pościnane olchy przy stawie.
Radny Jerzy Szymczak  wskazał na zachwaszczone działki przy ul.: 11 Listopada,
Teodorowskiej i Kochanowskiego.
Radny pytał czy Gmina będzie miała iglaki do sadzenia?
Radny Szymczak stwierdził, że ulice wymienione przez radnego Szymenderę tj.
Śniadeckich i Chopina dodając jeszcze ul. Kpt. Sobczaka  są najgorszymi ulicami w
Kotlinie.
Radny Szczepan Szymczak wnioskował o:

- usunięcie tamy na rzece Lutynia  w Magnuszewicach  utworzonej przez drzewa
ścięte przez bobry,

- naprawę drogi w Magnuszewicach - przed mostem jest wyrwa,
- naprawę wiaty autobusowej przy Szkole w Magnuszewicach,
- częstsze kontrole Policji po godzinie 2200na przystankach autobusowych w

Magnuszewicach, gdzie przebywa dużo młodzieży.
Sołtys Beata Skowrońska wnioskowała o:

- uzupełnienie tablic z numerami domów w Sławoszewie w kierunku Kurcewa i  w
kierunku do posesji Janowskiego,

- zmianę czasomierzy oświetlenia ulicznego, bowiem na  części wsi Sławoszew
lampy zapalają się o godz. 1800, a na pozostałej o godz. 1930.

Sołtys Maria Łuczak  powtórzyła wnioski  zgłoszone przez radnego Szczepana
Szymczaka dotyczące naprawy wiaty autobusowej i czyszczenia koryta rzeki Lutynia oraz
zgłosiła wnioski o: obcięcie lip i usunięcie zwisających konarów topoli przy drodze w
Magnuszewicach na Parcelach, usunięcie wiszących konarów drzew przy drodze
Magnuszewice - Prusy, obcięcie gałęzi i odrostów drzew przy drodze Magnuszewice -
Wyszki, odbudowe rowów przy drodze Magnuszewice - Wyszki Góry.
Sołtys Łuczak informowała o dość głośnym "balowaniu" młodzieży na boisku sportowym
w Magnuszewicach oraz o "bałaganie" na polach  Agencji Rolnej Skarbu Państwa w
Magnuszewicach na Pędzewie.
           Kierownik Rewiru Dzielnicowych Mariusz Krawczyk podziękował za wskazanie
miejsc gdzie Policja  ma zaglądać, prosząc o zgłaszanie o incydentach  do Policji w danym
momencie na bezpłatny numer telefonu.

ad.10 Odpowiedzi  na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
sesji.
           Wójt odpowiadając na interpelacje i wnioski informował, że:
- odnośnie przełożenia trylinki na ul. Chopina i ul. Śniadeckich zapyta firmy za ile to
  można zrobić. Wójt powiedział, że czasy kiedy Gmina zatrudniała osoby, które chciały
  robić minęły. Najtaniej byłoby dać warstwę tłucznia i masę asfaltową  ale wywyższony
  będzie wówczas teren i woda nie spłynie z podwórza.
- ul. Słoneczna powinna iść do budowy,
- akacje przy ul. Kochanowskiego należy przyciąć, a część jesionów przy ul. Powstańców
  Wlkp. już wycięto,
- odnośnie zakupu samochodów dla OSP Wójt powiedział, że budżet Gminy nie jest z
  gumy i trzeba go  na koniec roku zamknąć. Należy przewidzieć jeszcze budowę  kotłowni
 w Szkole w Kotlinie oraz podwyżki dla nauczycieli. Należy sprawdzić ile razy straże te
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   wyjeżdżają do akcji.
- wokół kontenerów na odpady teren zostanie posprzątany. Gniazd tych nie można
  zlikwidować,  byłby to wówczas monopol ZGO w Jarocinie.
- droga przez wieś Wyszki - to naprawa drogi od posesji Szyszki przez wieś,
- co do działek zachwaszczonych Wójt przypomniał czasy kiedy "każdy kłos był na wagę
  złota". Dzisiaj kilka hektarów leży odłogiem, zachwaszczonych, a na niektórych
  działkach rosną drzewa. Są to działki także urzędników wyższego szczebla - mówił Wójt.
- drzewa do nasadzeń będą zakupione przez Gminę,
- na utrzymanie w odpowiednim stanie rzeki Lutynia środki powinny być w Zarządzie
  Melioracji,
- tabliczki z numerami domów trzeba było zaplanować ze środków funduszu sołeckiego,
- regulacja oświetlenia ulicznego będzie,
- z patrolem Policji trzeba współpracować,
- na ul. Chopina czy założyć muldy, o które wnioskowano wcześniej, czy łatać dziury?
- Zarząd Dróg Powiatowych w Jarocinie zakupił maszynę do ścinania poboczy dróg,
- dąb przy drodze Kotlin - Twardów trudno będzie wyciąć,  po nim pozostanie pień blisko
  jezdni, także stwarzający zagrożenie,
- w sprawie świadectw zdrowotności zwierząt Wójt przyznał, że nic nie poradzi. Mają one
   stanieć z 17,- zł do 5,-zł .
- topoli przy ul. Waliszewskiej jeszcze nie ścięto,
- tablica miejscowości  na Bączewiu jeszcze nie jest przestawiona,
- wnioski o ścięcie drzew przy drogach powiatowych przekazano do Zarządu Dróg
  Powiatowych w Jarocinie,
- wiosną na placu w Sławoszewie zebrano 6 worków śmieci,
- bzy przy ul. Poznańskiej nie zostały jeszcze obcięte,
- most w Słupi został naprawiony,
- drzewa przy drodze Sławoszew - Racendów zostały obcięte,
- nt. alei jabłoniowej przy drodze Kotlin - Sławoszew Wójt nie rozmawiał z ZDP w
  Jarocinie.
Radny Dariusz Józefiak zabierając głos powiedział, że trzeba Powiatowi stanowczo
powiedzieć "nie", co do wycięcia alei jabłoniowej.
Wójt mówił, że unikalnym egzemplarzem, co do sadzenia drzew i dopilnowania ich
rośnięcia był radny Jazgar.
Radny Stefan Taczała przypomniał, że radny Jazgar był również przeciwny wycinania
topoli w Sławoszewie.
Radny Stefan Taczała mówił, że jabłonie przy drodze są chore  i należy je wyciąć, a
posadzić nowe drzewa. Radny poinformował, że mieszkańcy są za wycięciem tych drzew.
Radny Dariusz Józefiak pytał  - dlaczego radny Parzewa wtrąca się w sprawy Sławoszewa.
Radny Józefiak uważał, że należy wyciąć tylko chore drzewa.
Radny Zdzisław Wodniczak powiedział, że przy drogach o takim natężeniu ruchu jabłka z
tych drzew są szkodliwe dla zdrowia i on jest za  wycięciem wszystkich jabłoni i gruszy
przy drogach. Nie ma z tych drzew  żadnych korzyści, a jest tylko niebezpieczeństwo.
Jabłek nikt nie zbiera, leżą na jezdni i stanowią zagrożenie dla kierowców.
W dyskusji w temacie alei jabłoniowej głos zabrała sołtys Sławoszewa Beata Skowrońska,
która poinformowała, że należy zwołać zebranie wiejskie z udziałem przedstawiciela
Zarządu Dróg Powiatowych w Jarocinie i zapoznać się z opinią mieszkańców w tej
sprawie.

ad. 11  Zamknięcie obrad.
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         Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy zamknął  XXXII sesję
Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                                 Komisja Rewizyjna:

                                                1. Przewodniczący Józef Szymendera ....................................

                                                2. Członek Zofia Antczak                    ...................................

                                                3. Członek Andrzej Sitnik                    ..................................

 


